

Политика конфиденциальности

1. Общие положения

Настоящая Политика конфиденциальности описывает порядок сбора, использования и защиты информации при использовании мобильного приложения (далее — «Приложение»).

Используя Приложение, пользователь соглашается с условиями настоящей Политики.

2. Персональные данные

Приложение:

- не требует регистрации;
- не запрашивает имя, псевдоним, адрес электронной почты или номер телефона;
- не требует создания учетной записи;
- не собирает данные, позволяющие напрямую идентифицировать личность пользователя.

3. Идентификатор устройства

При первом запуске Приложение автоматически генерирует случайный UUID (уникальный идентификатор), который сохраняется на устройстве пользователя.

Данный идентификатор:

- не связан с персональными данными пользователя;
- используется исключительно для технической идентификации установки Приложения;
- хранится до удаления Приложения с устройства;
- не используется для рекламы или отслеживания между приложениями.

Удаление Приложения приводит к удалению данного идентификатора.

4. Передача данных на сервер

Приложение взаимодействует с собственным сервером разработчика через Web API.

На сервер могут передаваться:

- технические данные, необходимые для работы сервиса;
- сгенерированный UUID;
- служебная информация о запросах.

Передаваемые данные используются исключительно для обеспечения функционирования Приложения и не передаются третьим лицам.

5. Разрешения

Интернет

Используется для взаимодействия с сервером и обеспечения работы сервиса.

Камера

Используется исключительно для сканирования QR-кодов.

Изображения:

- обрабатываются локально на устройстве;
- не сохраняются;
- не передаются на сервер.

6. Реклама и монетизация

Приложение:

- не содержит рекламы;
- не использует рекламные идентификаторы;
- не интегрирует сервисы монетизации Google;
- не передаёт данные рекламным сетям.

7. География использования

Приложение доступно пользователям во всех странах без ограничений.

8. Безопасность

Разработчик принимает разумные технические и организационные меры для защиты передаваемых данных от несанкционированного доступа, изменения или уничтожения.

9. Права пользователя

Пользователь может:

- прекратить использование Приложения в любой момент;
- удалить Приложение с устройства, что приведёт к удалению локально сохранённого UUID.

10. Изменения политики

Настоящая Политика может обновляться. Актуальная версия всегда доступна по ссылке, размещённой в Google Play.

11. Контактная информация

По вопросам, связанным с настоящей Политикой, пользователь может связаться с разработчиком по адресу электронной почты: support@lineris.ru

Privacy Policy

1. General Provisions

This Privacy Policy describes how information is collected, used, and protected when using the mobile application (hereinafter referred to as the «Application»).

By using the Application, the user agrees to the terms of this Privacy Policy.

2. Personal Data

The Application:

- does not require registration;
- does not request name, username, email address, or phone number;
- does not require account creation;
- does not intentionally collect data that directly identifies a person.

3. Device Identifier

Upon first launch, the Application automatically generates a random UUID (unique identifier), which is stored locally on the user's device.

This identifier:

- is not linked to personal identity;
- is used solely for technical identification of the Application installation;
- is stored until the Application is removed from the device;
- is not used for advertising or cross-app tracking.

Uninstalling the Application deletes this identifier.

4. Backend Communication

The Application communicates with the developer's own backend server via Web API.

The following data may be transmitted:

- technical data required for service operation;
- the generated UUID;
- service-related request information.

Transmitted data is used solely to ensure proper functioning of the Application and is not sold or shared with unrelated third parties.

5. Analytics and Crash Reporting

The Application uses:

- Firebase Analytics
- Firebase Crashlytics

These services are provided by Google LLC.

They may automatically collect certain technical information, including:

- device information (model, operating system version);
- application version;
- usage statistics (screen views, interactions);
- crash logs and diagnostics data;
- approximate location derived from IP address;
- device identifiers such as App Instance ID.

This information is used exclusively to:

- analyze and improve Application performance;
- monitor stability;
- detect and fix errors.

Data is processed by Google in accordance with Google's Privacy Policy:

<https://policies.google.com/privacy>

The Application does not use analytics data for advertising or user profiling.

6. Permissions

Internet

Used for communication with backend services and Google Firebase services.

Camera

Used exclusively for scanning QR codes.

Images:

- are processed locally on the device;
- are not stored;
- are not transmitted to the server.

7. Advertising and Monetization

The Application:

- does not contain advertising;
- does not use advertising identifiers for marketing purposes;
- does not integrate Google Ads or other advertising SDKs.

8. International Data Transfers

Since Google services are used, certain technical data may be processed on servers located outside the user's country, including the United States.

9. Security

The developer implements reasonable technical and organizational measures to protect transmitted data against unauthorized access, alteration, or destruction.

10. User Rights

Users may:

- stop using the Application at any time;
- uninstall the Application, which deletes the locally stored UUID;
- manage certain data collection preferences through their device settings.

11. Changes to This Policy

This Privacy Policy may be updated from time to time. The current version is always available via the link provided in Google Play.

12. Contact Information

For any questions regarding this Privacy Policy, please contact the developer at: support@lineris.ru

From:

<https://ordersboard.ru/> - **ТАБЛО ЗАКАЗОВ**

Permanent link:

<https://ordersboard.ru/android/privacypolicy?rev=1772456432>



Last update: **2026/03/02 13:00**